

Quick Guide

English

Greetings from OPPO Mobile

This guide will show you how to use the phone and its important functions. You may also visit [OPPO official website](#) to get more information about the phone.

Regulatory

Steps to search Regulatory: Go to Settings - About device - Regulatory

Specification

Product	CPH2697	CE SAR	XXXW/kg(Head) XXXW/kg(Body)
Main screen parameter	XX.Xcm(XX")	RCM SAR	XXXW/kg(Head) XXXW/kg(Body) XXXW/kg(Limbs)
Battery (Rechargeable Lithium-ion Battery)	XXXXmAh/XX.XXWh(Min) XXXXmAh/XX.XXWh(Typ)		
Camera	XX Megapixels + XX Megapixels + XX Megapixels Rear XX Megapixels Front		

Note: The SAR values above are the highest values reported for this device.

Radio Waves Specifications

Radio	Frequency	Max. Output Power
GSM	850MHz/900MHz	XXXdBm
	1800MHz/1900MHz	XXXdBm
WCDMA	Bands 1/2/4/5/6/8/19	XXXdBm
LTE FDD	Bands 1/3/4/5/7/8/12/17/18/19/20/26/28/66	XXXdBm
	Band 2	XXXdBm
	Band 13	XXXdBm
LTE TDD	Bands 38/40	XXXdBm
	Band 39	XXXdBm
	Band 41	XXXdBm
5G NR	n1/n3/n7/n66	XXXdBm
	n5/n8/n12/n20/n26/n28	XXXdBm
	n2	XXXdBm
	n38/n40/n41	XXXdBm
	n77	XXXdBm
Bluetooth	2.4-2.4835GHz	XXXdBm(EIRP)
	2.4-2.4835GHz	XXXdBm(EIRP)
2.4G Wi-Fi	5.15-5.25GHz	XXXdBm(EIRP)
	5.25-5.35GHz; 5.47-5.725GHz	XXXdBm(EIRP)
5G Wi-Fi	5.725-5.85GHz	XXXdBm(EIRP)
	13.56MHz	XXXdBuA/m @10m

How to reboot the phone

Press and hold the Power Button and Volume Up Button at the same time until the OPPO boot animation is displayed to reboot the phone.

Migrate data from your old phone to your new phone

Open the "Clone Phone" app on both old and new phones to migrate apps and data, including contacts, photos, videos, and music, from your old phone to your new phone.

1. **On the new OPPO phone:** open "Clone Phone" from the Home screen and follow the instruction on the screen.
2. **On the old phone:** install and open "Clone Phone", then follow the instruction on the screen.

Notes:

1. If your old phone is an OPPO, realme, or OnePlus phone, open "Clone Phone" from its Home screen and follow the prompts on the screen. If you have already uninstalled "Clone Phone", you can download it from App Market.
2. If your old phone is an Android phone from another brand, follow the prompts in "Clone Phone" on the new phone to install "Clone Phone" on the old phone.
3. If your old phone is an iPhone, scan the QR code below or search for "Clone Phone" in App Store to install "Clone Phone".



Accessories and Software Information

You are provided with the following standard accessories:
1 Phone, 1 Charger, 1 USB data cable, 1 Safety Guide, 1 Quick Guide,
1 SIM Ejector Tool, 1 Protective Case.

The product software version is: ColorOS XX.X

For the most recent information about accessories and software, please see the DoC (Declaration of Conformity) at [www.oppo.com/en/certification](#).



Russian

Благодарим за выбор смартфона OPPO

В данном руководстве пользователя описаны наиболее важные функции смартфона. Для получения более подробной информации о телефоне вы можете посетить официальный веб-сайт [OPPO](#).

Спецификации

Модель	CPH2697	CE SAR	X,XXXW/kg(для головы) X,XXXW/kg(для тела)
Экран	XX,Xcm (X,X")		
Емкость аккумулятора	XXXХmАч/XX,XXВтч (мин.) XXXХmАч/XX,XXВтч (тип.)		
Камера	Основная: XXX Мпикс + XXX Мпикс + XX Мпикс Фронтальная: XX Мпикс		

Примечание: Приведенные выше значения SAR являются самыми высокими значениями, сообщенными для этого устройства.

Характеристики радиосигналов

Радио	Частота	Макс. выходная мощность
GSM	850MHz/900MHz	XXXdBm
	1800MHz/1900MHz	XXXdBm
WCDMA	Bands 1/2/4/5/6/8/19	XXXdBm
LTE FDD	Bands 1/3/4/5/7/8/12/17/18/19/20/26/28/66	XXXdBm
	Band 2	XXXdBm
	Band 13	XXXdBm
LTE TDD	Bands 38/40	XXXdBm
	Band 39	XXXdBm
	Band 41	XXXdBm
5G NR	n1/n3/n7/n66	XXXdBm
	n5/n8/n12/n20/n26/n28	XXXdBm
	n2	XXXdBm
	n38/n40/n41	XXXdBm
	n77	XXXdBm
Bluetooth	2.4-2.4835GHz	XXXdBm(EIRP)
	2.4-2.4835GHz	XXXdBm(EIRP)
2.4G Wi-Fi	5.15-5.25GHz	XXXdBm(EIRP)
	5.25-5.35GHz; 5.47-5.725GHz	XXXdBm(EIRP)
5G Wi-Fi	5.725-5.85GHz	XXXdBm(EIRP)
	13.56MHz	XXXdBuA/m @10m

Как перезагрузить телефон

Одновременно нажмите и удерживайте кнопки питания и увеличения громкости (+) до появления окна загрузки OPPO.

Перенос данных со старого телефона на новый

Чтобы перенести приложения и данные, включая контакты, фотографии, видео и музыку, откройте приложение "Клонирование телефона" на старом и на новом телефоне.

1. На новом телефоне OPPO откройте на главном экране приложение "Клонирование телефона" и следуйте инструкциям.
2. На старом телефоне установите и откройте приложение "Клонирование телефона", а затем следуйте инструкциям на экране.

Примечания.

1. Если у вас старый телефон OPPO, realme или OnePlus, откройте на главном экране приложение "Клонифон" и следуйте инструкциям. Если вы уже удалили приложение "Клонирование телефона", загрузите его из App Market.
2. Если у вас старый телефон Android другой марки, следуйте инструкциям в приложении "Клонирование телефона" на новом телефоне, чтобы установить приложение "Клонирование телефона" на старый телефон.
3. Если у вас старый телефон iPhone, отсканируйте приведенный ниже QR-код или введите в строке поиска App Store "Clone Phone", чтобы установить приложение "Клонирование телефона".



Информация об аксессуарах и программном обеспечении

Вам предоставляются следующие стандартные аксессуары:
Телефон - 1 шт., Зарядное устройство - 1 шт., USB-кабель - 1 шт., Руководство по безопасности - 1 шт., Краткое руководство пользователя - 1 шт., Инструмент для извлечения SIM-карты - 1 шт., Защитный чехол - 1 шт.

Версия программного обеспечения продукта: ColorOS XX.X

Для получения самой последней информации об аксессуарах и программном обеспечении см. DoC(Декларация о соответствии) по адресу [www.oppo.com/en/certification](#).

Some content may differ from your device depending on the region, service provider, or software version, and is subject to change without prior notice.

This manual is published by OPPO. OPPO may correct any misprints, errors, and inaccuracies in the manual or improve its apps and devices at any time it deems necessary without any notice. Such changes will be applied in the later versions of this manual. All images in this manual are for reference only and may differ from the actual device and UI.

Copyright © Guangdong OPPO Mobile Telecommunications Corp., Ltd. 2024.
All rights reserved.



61280xxxx

V0.1

